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I dei siste åra har det vore mykje fokus i media på forureining frå kunstgrasbanene. I Knarvik 

er det like ille kvart vinter med haugar med knottar som er samla ved snømåkinga. Det er 

mykje knottar som går i avløpet heile året men det blir ekstra ille om vinteren. Kva plan har 

Lindås kommune for å hindra dette problemet. Saknar at det blir tatt tak i. No må noko 

gjerast. Kva planar har Lindås kommune for å stoppa dette? 

Biletet er teke i Knarvik i mars i år. 

Mvh Marie Irene Ulveseth 

 

 

 


